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Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 
Casa de la Vall, 29 de juny del 2017 

Vicenç Mateu Zamora  
Síndic General 

A la Sindicatura 
Víctor Naudi Zamora, conseller general per SDP 
i president suplent del Grup parlamentari mixt, 
d’acord amb el que disposen els articles 129 i 
següents del Reglament del Consell General, 
passo a formular les preguntes següents perquè, 
en el millor termini, el Govern presenti, per 
escrit, les respostes corresponents. 

Preguntes que es formulen  en relació a 
les actuacions dutes a terme per la 
Comissió Interministerial de lluita 
contra l’Intrusisme. 
Motivació 
A principis del mes de maig el ministre de 
Turisme i Comerç, avançava en roda de premsa 
posterior al Consell de Ministres els resultats de 
les actuacions dutes a terme pel Centre 
d’Atenció Contra l’Intrusisme Empresarial 
(CACI) durant l’any 2016. En concret durant el 
2016 es van obrir setze expedients front als nou 
que es van tramitar el 2015. 

La tendència de les comunicacions ha 
experimentat una baixa i per contra les 
sancions han augmentat. Els transports i els 
serveis immobiliaris són els que tindrien més 
comunicacions. 

Atès que en roda de premsa es va assenyalar 
que el departament compta amb tres inspectors 
i que en preveu incorporar un quart per a 
potenciar els controls d’ofici, es pregunta el 
següent : 
Quantes comunicacions han estat fetes per la 
ciutadania al CACI, per a cada sector 
empresarial durant el 2015 i el 2016 ? 

Quantes i quines han estat les sancions 
interposades pel CACI en funció dels diferents 
sectors empresarials ? 

Quines actuacions s’han fet durant l’hivern 
2016-2017 en el marc de les estacions d’esquí, 
en relació als acompanyants i dels monitors que 
actuen per compte de tours operadors 
estrangers? 

En cas que els monitors d’esquí i els 
acompanyants per compte dels tours operadors 
no hagin cotitzat a la CASS o en el cas que no 
hagin declarat la seva activitat professional i les 

consegüents declaracions impositives, quins 
procediments sancionadors s’han interposat ? 
En els termes precedents queden formulades 
les preguntes al Govern que hauran de ser 
respostes per escrit en el termini establert 
reglamentàriament. 
Consell General, 26 de juny del 2017 

Víctor Naudi Zamora  
Conseller general per SDP 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 29 de 
juny del 2017, ha examinat les preguntes amb 
resposta escrita del Govern presentades pel M. 
I. Sr. Víctor Naudi Zamora, conseller general 
del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 
28 de juny del 2017, relatives a la intervenció 
i participació de Govern en la publicació 
al diari La Vanguardia de Barcelona de 
l’especial informatiu quinzenal “AND 
Actualitat d’Andorra” i d’acord amb els 
articles 18 i 129 del Reglament del Consell 
General ha acordat admetre-les a tràmit i 
ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 0810). 
Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 29 de juny del 2017 
Vicenç Mateu Zamora  
Síndic General 

A la Sindicatura 
Víctor Naudi Zamora, conseller general per SDP 
i president suplent del Grup parlamentari mixt, 
d’acord amb el que disposen els articles 129 i 
següents del Reglament del Consell General, 
passo a formular les preguntes següents perquè, 
en el millor termini, el Govern presenti, per 
escrit, les respostes corresponents. 

Preguntes al Govern sobre la seva 
intervenció i participació en la publicació 
al diari La Vanguardia de Barcelona de 
l’especial informatiu quinzenal “AND 
Actualitat d’Andorra”. 
Motivació 

Fa ja força mesos que el diari català La 
Vanguardia publica unes vuit pàgines 
quinzenals sota l’encapçalament “Especial 
informatiu quinzenal” i amb el títol genèric 
AND Actualitat d’Andorra. 

Es tracta, sense cap mena de dubte, de pàgines 
del que es coneix en el món de la comunicació 
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escrita espanyola i francesa com a “publicitat 
redaccional”. 
És a dir que algú encomana, contracta i per 
consegüent abona el preu d’aquestes pàgines de 
publicitat redaccional que es mantenen també –
no pas únicament– amb l’aportació 
complementària d’algunes insercions 
directament publicitàries d’empreses o entitats 
vinculades directament o indirecta amb el 
contractant principal de les pàgines. 
A tall d’exemple les pàgines publicades el dijous 
1 de juny del 2017 i el dijous 15 de juny del 2017 
estan literalment farcides d’articles no signats –
és a dir, de publicitat redaccional– per a glosar i 
aplaudir les actuacions del Govern, en especial 
dels ministres d’Exteriors, de Finances, 
d’Interior i de Cultura. 

Esdevé així prou evident que aquest tipus de 
publicació ha d’estar emparada o patrocinada 
per un contracte promogut pel Govern, 
directament o mitjançant algun organisme, 
entitat o societat pública o parapública. 

Per la qual cosa es pregunta al Govern: 
1) Ha establert el Govern un contracte o un 
patrocini amb l’empresa que produeix la 
publicació al diari espanyol La Vanguardia de 
l’anomenat “Especial Informatiu Quinzenal” 
AND Actualitat d’Andorra? 
2.) Ha establert Andorra Turisme alguna mena 
de contracte o patrocini amb aquella mateixa 
publicació? 
3) Quina persona o quines persones del Govern 
han assegurat i asseguren la comunicació amb 
els redactors d’aquell Especial Informatiu 
Quinzenal per a facilitar la informació 
indispensable per a poder redactar els articles 
laudatoris de l’actuació del Govern? 

4) Quin és el cost de les despeses esmerçades 
fins ara en aquesta operació i quin és el 
pressupost de despesa previst en funció del 
termini convingut en aquesta operació de 
publicitat redaccional? 

En els termes precedents queden formulades 
les preguntes al Govern que hauran de ser 
respostes per escrit en el termini establert 
reglamentàriament. 

Consell General, 28 de juny del 2017 
Víctor Naudi Zamora  
Conseller general per SDP 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 29 de 
juny del 2017, ha examinat la pregunta amb 
resposta escrita del Govern presentada per la 
M. I. Sra. Carine Montaner Raynaud, consellera 
general del Grup Parlamentari Liberal, per 
escrit de data 29 de juny del 2017, relativa al 
pati del Centre de Formació Professional 
d'Aixovall i d’acord amb els articles 18 i 129 
del Reglament del Consell General ha acordat 
admetre-les a tràmit i ordenar la seva 
publicació, (Reg. Núm. 0819). 
Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 29 de juny del 2017 
Vicenç Mateu Zamora  
Síndic General 

 

A la Sindicatura 
La sotasignada, M.I. Carine Montaner Raynaud, 
consellera general del Grup Parlamentari 
Liberal, per la present m’adreço a V.M.I.S., 
d’acord amb el que disposa l’article 129 del 
capítol 4 del Reglament del Consell General, 
sol·licito una resposta escrita del Molt Il·lustre 
Govern, en el millor termini, a la pregunta 
relativa al pati del Centre de Formació 
Professional d’Aixovall. 
Tenint en compte que :  
1. El Govern va acordar amb la propietat del 
terreny del camp de futbol d’Aixovall, deixar 
d’arrendar-lo per a ús esportiu. 
2. Els alumnes del Centre de Formació 
d’Aixovall no poden fer esport des de llavors al 
camp de futbol d’Aixovall.  
3. El pati del Centre de Formació Professional 
d’Aixovall té unes jardineres que ocupen un 
espai perdut de 178,69 metres quadrats que es 
podrien optimitzar com a espai pels alumnes. 
I 4. L’equip docent i administratiu del Centre 
van treballar i presentar un projecte 
d’optimització del patí del centre projecte 
anomenat INNOSPACE durant la presentació 
dels projectes TANDEM  (veure document 
adjunt) 
Es pregunta al M.I Govern: 

Contempla Govern la possibilitat de xifrar el 
cost de retirar les jardineres per poder habilitar 
l’espai que ocupen, uns 178,69 m2, per a què els 
alumnes del centre puguin disposar de més 
espai de pati? En cas afirmatiu, creu que 


